

## STYRELSEMÖTE WSS

|  |         |             |                     |
|--|---------|-------------|---------------------|
| Närvarande<br>Frode Falkenhaus, Marcus Laurent, Per-Erik Ekström, Kjell-Ove Larsson, Lars Karlsson, Cecilia Herzog |         |             |                     |
| Datum för mötet  | Klockan | Lokal       | Referens - kallelse |
| 2018-10-23   | 18:30   | Klubbstugan | Frode Falkenhaus    |

- 1 Mötets öppnande  
Ordförande öppnade mötet.
- 2 Föregående protokoll  
Sekreteraren läste upp föregående protokoll.
- 3 Ekonomisk rapport  
Kassören redogjorde för ekonomin. Styrelsen kommer att föreslå en höjning av medlemsavgift med 100 SEK för enskild respektive familjemedlemskap.
- 4 Rapporter från sektionerna

### Varvsektionen

- Öyvind ej närvarande

- Mötet konstaterande att årets upptagning har gått bra
- Högtryckstvätt gick sönder varvid ny införskaffats

### Fastighet

- Soppantering

Tanken är att varje båtägare ska få ett kort som ger tillgång till soprummet, detta har inte varit fallet i år. WSS har två kort, dessa är placerat på anslagstavlan i köket.

- Nyckelpolicy till klubbstugan

Kolle har tagit fram ett förslag på policy för medlemmars ansvar för användandet av utkvitterade nycklar.

Mötet fastslog policyn. Information ska skickas ut via mail, sättas upp på anslagstavlan, ut på hemsidan samt informeras på kommande höstmöte.

## Wisby Segelsällskap

---

### Utbildning

- Sektionen redogjorde för Seglarskolans planeringsmöte som hölls den 16 oktober. Bland annat togs då beslut att införa en avgift på 500 SEK per deltagare i Seglarskolan och att elevantal begränsas till max 3 elever per båt.

- Sektionen redogjorde för det informationsmötet som hölls mellan SISU och WSS styrelse den 10 okt.

### Kappseglingsnämnden

-

### PR/Hemsida

- Diskussion om vi ska flytta hemsidan till Idrott Online, Cecilia och Marcus går utbildning som hålls den 29/11

### 5 Verksamhetsplan

Mötet gick igenom Verksamhetsplanen för 2018 som kompletterades och fastslogs.

### 6 Höstmötet

Genomgång av agenda inför höstmötet den 10/11

### 7 Nya medlemmar

Mötet valde in Hans Lindkvist, Björn Ljung och Christian Nordström som nya medlemmar.

### 8 Övriga frågor

Förslag att ta ut självkostnadspris för fika etc. då vi har temakvällar.  
Förslag att kolla med Per Erling om föredrag, Frode ringer.

### 9 Mötets avslut

Ordförande förklarade mötet avslutat.

Protokollförare  
Marcus Laurent

Justerare

